

المصرف يتعاون مع باي ليتر PayLater لتقديم خدمة "إشتر الآن وادفع لاحقاً"(BNPL) المتوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية في قطر

الدوحة، قطر – 09 ديسمبر 2024: وقّع مصرف قطر الإسلامي (المصرف)، رائد الصيرفة الرقمية في قطر، مذكرة تفاهم مع شركة باي ليتر (PayLater)، وهي شركة قطرية متخصصة في مجال التكنولوجيا المالية وخدمة "إشتر الآن وادفع لاحقاً" (BNPL). ويهدف هذا التعاون إلى تقديم خدمة "إشتر الآن وادفع لاحقاً" (BNPL) المتوافقة مع أحكام الشريعة الإسلامية للعملاء والتجار في قطر، بالإضافة إلى توفير حلول تمويل مرنة تعزز الشمول المالي وتدعم نمو الاقتصاد الرقمي في البلاد.

ومن خلال دمج الخبرة المالية للمصرف مع تكنولوجيا باي ليتر (PayLater) المتطورة، سيقدم التعاون خيارات دفع سلسة، مما يتيح للمتسوقين إجراء عمليات الشراء منع خدمة التقسيط ويدعم التجار في توسيع قاعدة عملائهم.

تعليقاً على التعاون، قال السيد باسل جمال، الرئيس التنفيذي لمجموعة المصرف: "يمثل التعاون مع شركة باي ليتر (PayLater) إنجازاً استراتيجياً ضمن أهداف المصرف لإحداث تغيير في الخدمات المالية وذلك من خلال دمج الابتكار وإمكانية الوصول، بما يتماشى مع استراتيجية مصرف قطر المركزي لدعم التعاون بين البنوك وشركات التكنولوجيا المالية، فإننا نعمل على تعزيز خدماتنا من خلال حلول مخصصة تركز على العملاء وتمكن الأفراد وتخلق فرص نمو جديدة للتجار، مما يثبت دورنا كمصرف رقمي رائد. "

وقال محمد الدليمي، الرئيس التنفيذي لشركة باي ليتر (PayLater): "إن خدمة "إشتر الآن وادفع لاحقاً" (BNPL) تعمل على تغيير الطريقة التي يدير بها المتسوقون أموالهم بينما تقدم للتجار طرقاً جديدة لتنمية أعمالهم. وتعزز مذكرة التفاهم مع المصرف الشراكات بين شركات التكنولوجيا المالية والبنوك لإنشاء حلول تركز على العملاء وتطوير المشهد المالى في قطر."

وتماشياً مع أهداف مصرف قطر المركزي لتشجيع التعاون بين البنوك وشركات التكنولوجيا المالية، وتعزيز أنظمة الدفع الرقمية والشمول المالي، فإن هذا التعاون يمثل الأساس لفرص جديدة داخل القطاع المالي في قطر، وتمكين أصحاب المصلحة ودفع النمو الاقتصادي.

للمزيد من المعلومات، يرجى زيارة.www.qib.com.qa



QIB Partners with PayLater to Introduce Shari'a-Compliant BNPL Solutions in Oatar

Doha, Qatar – 09 December 2024: Qatar Islamic Bank (QIB), Qatar's leading digital bank, has signed a Memorandum of Understanding (MoU) with PayLater, a Qatari fintech company specializing in Buy Now, Pay Later (BNPL) solutions. The partnership is set to deliver Shari'a-compliant BNPL services to customers and merchants in Qatar, providing flexible financing solutions that promote financial inclusion and support the growth of the nation's digital economy.

By combining QIB's financial expertise with PayLater's cutting-edge technology, the partnership will introduce seamless payment options, enabling consumers to make purchases through installment plans while supporting merchants in expanding their customer base.

Commenting on the partnership, Mr. Bassel Gamal GCEO of QIB said: "Our partnership with PayLater represents a strategic milestone in QIB's mission to revolutionize financial services by integrating innovation and accessibility, in line with Qatar Central Bank's strategy to support the collaboration between banks and fintech companies. By joining PayLater's fintech expertise, we are enhancing our offering with tailored, customer-centric solutions that empower individuals and create new growth opportunities for merchants, reinforcing our role as a leading digital bank."

Mr. Mohammed Al-Delaimi, CEO of PayLater, said: "BNPL solutions are transforming how consumers manage their finances while offering merchants new avenues to grow their business. This MoU with QIB highlights the potential of partnerships between FinTechs and banks to create customer-centric solutions that redefine the financial landscape in Qatar."

Aligned with Qatar Central Bank's objectives to encourage the collaboration between banks and fintech companies, enhance digital payment systems and promote financial inclusion, this partnership sets the foundation for new opportunities within Qatar's financial sector, empowering stakeholders and driving economic growth.

For more information, please visit www.qib.com.qa.